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Από το υπ’αριθ. 5/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 141/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του 
3ου θέματος «Σφράγιση ή μη καταστήματος 
υγειονομικού ενδιαφέροντος  του Χρήστου  
Σοφιανίδη». 

 
 
      Σήμερα 11  Μαρτίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με   
ημερομηνία  5-3-97 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
κ.Κων/νος Γκαβαϊσές και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών 
βρέθηκαν παρόντα 16 μέλη. 
Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Θ. Τέτος  _____________ 
2. Ι. Κουρουζίδης Ε. Λελεκάκης   
3. Μ. Ποτουρίδης Π. Καρασαββίδου   
4. Κ. Κόλβατζης Α. Μαρκούλης    
5. Κ.  Βαφείδης Ο. Σιδηρόπουλος   
6. Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
7. Δ. Αδάμου Β. Τσίλης   
8. Κ. Πουλασουχίδης Π .   Αγαθαγγελίδης                     Απόντες Πάρεδροι 
9. Α. Καραντουμάνης   Γ. Μπαλτζής 

10. Λ. Τάκης   Α. Χατζηγεωργίου 
11. Ε. Παναγιωτίδης   Θ. Δεμερτζής 
12. Ε. Σοφιανίδης  
13. Χ. Παπαγεωργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.  141/97 
14. Χ.  Χιονίδης απόφασης αποχώρησε κ. Δ.Ζαμάνης.Κατά τη συζήτηση 
15. Δ. Ζαμάνης της  υπ΄ αριθ.  167/97    απόφασης    προσήλθε  ο  κ.  Κ. 
16. Μ. Αδαλόγλου Κόλβατζης. 

 
 
 
 
 
 



 Στη  συνέχεια ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-2-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της περ. ιθ της παρ. 1 ρου άρθ. 24 του Π.Δ 410/95 
(ΔΚΚ) η χορήγηση των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των καταστημάτων και 
επιχειρήσεων, οι όροι των οποίων καθορίζονται από υγειονομικές διατάξεις,ανήκει 
στην αρμοδιότητα των Δήμων. 
 Σύμφωνα επίσης με τις διατάξεις της παρ. 9 του άρθ. 6 της Α1β/8577/83 
Υγειονομικής Διάταξης τα καταστήματα, εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού 
ενδιαφέροντος,που λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη άδεια ίδρυσης και 
λειτουργίας,κλείονται αυτεπαγγέλτως από την οικεία Αστυνομική Αρχή, οι δε 
παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις του Α.Ν. 
2520/40. 
 Σύμφωνα , τέλος, με την παρ. 2 του άρθ. 25 του Π.Δ. 410/95 (ΔΚΚ) «οι 
διατάξεις του Π.Δ/τος 180/1979 περί όρων λειτουργίας κατ/των πωλήσεως 
οινοπνευματωδών ποτών και κέντρων διασκεδάσεως όπως τροποποιήθηκε- 
συμπληρώθηκε μεταγενέστερα εξακολουθούν να ισχύουν. Οπου στο ανωτέρω 
προεδρικό διάταγμα, για θέματα χορήγησης ή ανάκλησης ή αφαίρεσης αδειών ή 
σφράγισης των καταστημάτων αναφέρεται «Αστυνομική Αρχή» ή Αστυνομικός 
Διευθυντής ή Αρχηγός της Ελληνικής Αστυνομίας ή Υπουργός Δημόσιας Τάξης, 
νοείται το οικείο Δημοτικό Συμβούλιο το οποίο λαμβάνει την σχετική απόφαση το 
αργότερο σε τριάντα (30) ημέρες από τότε που πληρούνται οι αντίστοιχες νόμιμες 
προϋποθέσεις. 
 Με το αρ. 1020/15815/1-β έγγραφό του το Αστυν. Τμήμα Βέροιας μας 
γνωρίζει ότι την 14-1-97 διαπιστώθηκε ότι τα κατ/μα «Καφέ-Ηλεκτρονικά» στη 
Βέροια και επί της οοδύ Βενιζέλου αρ. 80 με υπεύθυνο τον Σοφιανίδη Χρήστο του 
Ματθαίου κάτοικο Πατρίδας λειτουργεί χωρίς την από το νόμο προβλεπόμενη άδεια. 
 Με το αρ. πρωτ. 1058/22-1-97 έγγραφο του Δήμου μας κλήθηκε ο παραπάνω 
να καταθεσει εντός δέκα (10) ημερών δικαιολογητικά για τη χορήγηση της άδειας, 
(διότι διαφορετικά θα κινηθεί η διαιδκασία σφράγισης του καταστήματος), τα οποία 
και δεν  προσεκόμισε μέχρι σήμερα. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
ν΄αποφασίσει για τη σφράγιση ή μη του πιο πάνω καταστήματος.  
 Και κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει  σχετικά. 
 Πρόεδρος : Είναι εδώ ο κ. Σοφιανίδης; 
 Σοφιανίδης κατ/ρχης : Το συμβόλαιο για το κατ/μα το έχω υπογράψει τον 
Δεκέμβριο του 1996 και τον Γενάρη 97 έγινε μία φασαρία έξω από το μαγαζί. Αυτό 
τον μήνα συγκέντρωσα όλα τα δικαιολογητικά που χρειάζονται για την άδεια αλλά 
επειδή θα κλείσω το κατ/μα δεν τα έχω καταθέσει στο Δήμο. 
 Πρόεδρος : Είναι το κατ/μα που βρέθηκε κάποιος με ένα πιστόλι από την 
αστυνομία; 
 Σοφιανίδης : Ναι. Το επεισόδιο έγινε με τον προηγούμενο ιδιοκτήτη. Μέχρι 
το τέλος του μηνός ή θα κλείσω το κατ/μα ή θα το δώσω. 
 Πρόεδρος : Εχετε  ειδοποιηθεί από το Δήμο να καταθέσετε τα δικαιολογητικά 
που χρειάζονται για την άδεια. Επίσης ο Δήμος έχει ένα έγγραφο από την αστυνομία 
που αναφέρει να λειτουργείται χωρίς απαιτούμενη άδεια.Είναι υποχρεωμένο το ΔΣ 
να προχωρήσει στην σφράγισή του. 
 Σοφιανίδης : Το κατ/μα δεν λειτορυγεί. Είναι κλειστό. 



 Πρόεδρος :Αμα το σφραγίσουμε τι σας πειράζει; Βεβαίως δεν θα μπορεί ο κ. 
Σοφιανίδης να βγάλει άδεια κατ/τος. Γιατί δεν φέρατε τα δικαιολογητικά αφού τα 
έχετε όλα;. 
 Σοφιανίδης : Δεν θα συνεχίσω τη λειτουργία του κατ/τος γι΄αυτό δεν τα έχω 
καταθέσει. 
 Πουλασουχίδης :Ν΄αναβληθεί το θέμα, αύριο να στείλουμε την δημ. 
αστυνομία για να δει αν λειτουργεί το κατάστημα ή όχι. Αν έχει κλείσει το κατ/μα 
είναι άνευ αντικειμένου. Να μη δημιουργήσουμε θέμα στον κατ/ρχη για μελλοντική 
αίτησή του για άδεια κατ/τος. Αυτή την πρακτική την ακολουθήσαμε και σε άλλες 
περιπτώσεις. 
 Πρόεδρος :κε Σοφιανίδη, αν ανοίξετε άλλο κατ/μα να καταθέσετε πρώτα τα 
δικαιολογητικά και μετά να το λειτουργήσετε για να μην αναγκαστούμε να σας το 
κλείσουμε. 
 Σοφιανίδης : Εντάξει. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 7-2-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.-Τη δήλωση του κατ/ρχη Χ.Σοφιανίδη ότι δεν λειτουργεί το συγκεκριμένο κατ/μά 
του και είναι κλειστό. 
3.-Την πρόταση του κ. Κ.Πουλασουχίδη. 
4.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει ομόφωνα 
 
 Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 3ου θέματος «Σφράγιση 
ή μη κατ/τος υγειονομικού ενδιαφέροντος του Χρήστου Σοφιανίδη» μέχρι την 
επόμενη συνεδρίαση για να εξεταστεί από την υπηρεσία αν λειτουργεί ή όχι το 
γυγκεκριμένο κατ/μα ύστερα από τη δήλωση του παραπάνω καταστηματάρχη. 
 Σε περίπτωση που το κατ/μα λειτουργεί θα επανέλθει το θέμα στο ΔΣ για τη 
σφράγισή του. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 141 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Κόλβατζης Χ. Παπαγεωργίου 

 Κ. Βαφείδης Γ. Χιονίδης 
 Α. Δελαβερίδης Δ. Ζαμάνης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Δ. Αδάμου Μ. Αδαλόγλου 
 Κ. Πουλασουχίδης   
 Α. Καραντουμάνης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-3-1997 

        Ο Δήμαρχος  
 
 
 
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


